
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

Dagsorden  Dato: 16/11-23 

Kl. 17-18.30 er der bestyrelsesmøde 

18.30-20.30 efterfølgende julebuffet  

 

 

 

Sted: RebildHus 

Rebildvej 25, Skørping 

Emne: Bestyrelsesmøde (m. julefrokost) Mødedeltagere: Peter H, Stefan, Peter B, Jane, Katrine, Trine og Jens  
Afbud: Susanne og Bjørn 
Referent: Trine 

Formål med mødet:   
Orientering, opfølgning, refleksion, udarbejdelse af principper og 
beslutningstagen 

Forbered:  

Læs dagsorden  

Anvendelse af mødets resultat:   
Referatet ligger efter godkendelse på RU’s hjemmeside. 

Medbring:   
Dagsorden  

 



 

 

 

Emne 

Formål med 
punktet 

(- hvad skal vi 
udrette?) 

Proces 
(hvordan 

behandler vi 
emnet/ hvem 

indleder 
punktet) 

Varig
hed 

Beslutning  
(referat – hvem gør hvad) 

1.  Velkomst   
 

 

2.  Godkendelse af 
dagsorden  og 
evt. nedslag i 
referat fra sidste 
møde (se bilag 1) 

Godkende/ikk
e-godkende 

Peter H. 
indleder 

5 min. Dagsorden og referat godkendt 

3.  Farvel til 
tovholderfunktion 
i Rebild Ungeråd 

Drøftelse: 
Hvordan 
opleves skiftet 
fra 
ungerådsdelta
gere til 
inviterede 
unge på 
møderne? – og 
hvilke 
områder/unge

Jens  10 
min. 

Kort evaluering af skiftet fra ungerådsmedlemmer til inviterede unge 
vedrørende en ’sag’ på bestyrelsesmøderne. Der er enighed om, at ændringen 
af måden, hvorpå unge deltager har har været en berigelse til møderne, fordi 
der nu kommer unge, som netop har kendskab til temaet, som er på 
dagsordenen. Der er ligeledes ros til de unge, der har været inviteret til 
møderne, da de har deltaget med stort engagegment. Katrine rejser samtidig, at 
vi også skal huske , at invitere unge ind, hvis der er et punkt på dagsordenen 
som er nyt, for netop også at få deres perspektiv på det fremadrettede og ikke 
kun på det etablerede. Stefan tilføjer, at dette også kan ske som en del af 
ungdomsskolens praksis, at sikre denne ungeinvolvering, og ikke nødvendigvis 
som en del af bestyrelsens arbejde.  



 

 

, skal vi 
invitere? 

Jens og Peter H har en opmærksomhed herpå i forbindelse  
med udarbejdelse af dagsorden og om eventuelle punkter  
kræver unges blik og perspektiver.  
Jens fortæller, at næste gang kommer der nogle unge, som bruger 
ungdomsskolen i forbindelse med deres band og bruger lokalerne til at øve 
deres musik.  
Peter H vil også gerne møde nogle unge, der har deltaget i vores Rønbjerg tur.  
Stefan vil gerne have et fokus på problematikkerne omkring knallertkørsel og 
uro eks. i Terndrup, og om det i den forbindelse kunne give mening at komme i 
dialog med de unge i forbindelse med et bestyrelsesmøde. Det samme i forhold 
til de unge, der bruger skatehallen.  

4.  Fra 
Læringslokomotiv 
til RU:Boost 

Drøftelse: 
Hvad er ifølge 
bestyrelsen 
vigtigt at 
fastholde/udvi
kle i overgang 
fra Lokomotiv 
til klasseforløb 
(RU:Boost)? 

Jens 10 
min. 

Vi går som en konsekvens af budgetaftalen fra at lave Læringslokomotiv til 
RU:Boost. Der er inviteret til møde den 5/12 med deltagere fra B&U i forhold til, 
hvordan vi bedst bruger de timer, der er afsat til RU:Boost.  
Hvad tænker bestyrelsen i forhold til fordeling af midler, hvis nu ’alle rykker 
efter os? Er det fordelt efter skole; er det først til mølle eller noget tredje? 
Umiddelbart tænker bestyrelsen, at det skal være for alle, uden at tilbuddet skal 
påtvinges alle, for det skal give mening for den konkrete skole og klasse. Vi skal 
lave noget, som de efterspørger og har brug for. Og de skal være motiverede for 
at deltage og ligeledes være bidragende ind i samarbejdet. Vi skal ikke være 
vikarer, men det skal være et samarbejde om at løse en udfordring.  

5.  Økonomi Fast punkt - 
beslutning 

Opfølgning 
og arbejde 
med budget 
2024 i RU. 

20 
min. 

Nedslag i budget 2024 og forventet forbug 2023.  
Vi regner ikke med at bruge alle pengene i 2023, da vi er blevet bedt om at styre 
efter basisbudgettet, hvilket vi næsten er lykkes med.  
Vi bruger mindre på administration, lidt mere bus (hvilket bl.a. skyldes at 



 

 

Status på 
forbrug 2023 
udleveres 
sammen med 
forslag til 
budget 2024 

samarbejdspartnere ikke lejer bussen, så ofte). I Basic skills   
overskrider vi budgettet, da vi hele foråret har haft en 
 sygemeldt lærer, og refusion ikke kan ække udgiften til en vikar.  
Ligeledes ses ændringer i læringslokomotivet til RU:Boost og Ungerådet, hvor vi 
ikke længere har en tovholder.  
Budgetforslag er lavet på baggrund af de tal, vi har nu, men fra nytår skal Rebild 
Kommine samle driften i et fælles ejendomscenter. Vi skal forventelig levere ca. 
500.000 kr ind i ejendomscenteret. Men vi har endnu ikke tallene, hvorfor der 
stadig er usikkerhed omkring budget 2024. 

6.  Ny organisering 
på skoleområdet i 
Rebild Kommune. 

Drøftelsepunkt
: 
Hvilke 
mulighedrum 
åbner sig for 
RU i et 
distrikopdelt 
skoleområde?  

Peter H. 
indleder. 

30 
min. 

Peter H informerer omkring processen ifm. analyse af skoleområdet. Skolerne 
inddeles i 3 distrikter og til hvert distrikt er der tilknyttet netværksledelse, som 
et nyt begreb. Hvert distrikt indeholder både by- og landsskoler. Hver skole har 
fortsat egen ledelse og økonomi, men der bliver en ny tildelingsmodel, hvor der 
ligeledes placeres en pulje penge mellem skolerne i netværket, som de skal 
samarbejde om på tværs i netværket. Håbet er, at man kommer tættere på 
hinanden og støtter hinanden til at kunne løse fælles opgaver og lave indsatser, 
som man ikke formår at løfte i dag. Peter H mener, at Ungdomsskolen er en 
central spiller ind i opgaveløsningen, og at det er afgørende, at vi byder os til og 
er nysgerrige – både i opgaveløsningen såvel som at sidde med til møderne i de 
lokale netværksledelser i det omfang, det giver mening. 

7.  Valg til 
bestyrelsen og 
valg af 
mødedatoer for 
2024 

Beslutningspu
nkt 

Peter H./Jens  5  
min. 

Katrine og Jane er genvalgt som medarbejderrepreæsentanter. 
Datoer for bestyrelsesmøder 2024 godkendt. 



 

 

 
 

Ifølge vedtægter:  
2. torsdag i 
februar (8/2) 
3. torsdag i april 
(18/4) 
sidste torsdag i 
sep. (26/9)? 
3. torsdag i nov. 
(21/11)   

8.  Evt. og tak for i år  Peter H.  5 min. Tak for i år! 


